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Abstract (en)
In order to configure a blind module (1) with a screw-connection which cannot be seen and in order to permit simple handling, a retaining member
(2) for the blind module is provided with a structural part which is approximately L-shaped in cross-section and of which an essentially horizontal leg
(2e) has a downwardly projecting web (M) as stop and locking member for a web (L) which projects upwards from the blind module. In the mounting
position, the blind module is clamped in between the web of the retaining member and a supporting member (F) which is located on the vertical leg
(2f) of the structural part; in this arrangement, parts for clamping the blind module are flexible. <IMAGE>

Abstract (de)
Um eine Rollokassette (1) mit einer unsichtbaren Verschraubung auszubilden und um eine einfache Handhabung zu ermöglichen, ist ein Halteorgan
(2) für die Rollokassette mit einem im Querschnitt etwa L-förmigen Bauteil versehen, von dem ein im wesentlichem horizontaler Schenkel (2e) einen
nach unten abstehenden Steg (M) als Anschlag und Sperrorgan für einen von der Rollokassette nach oben abstehenden Steg (L) aufweist. In der
Montagestellung ist die Rollokassette zwischen dem Steg des Halteorgans und einem Stützorgan (F) eingeklemmt, das sich am vertikalen Schenkel
(2f) des Bauteils befindet; dabei sind Teile zum Einklemmen der Rollokassette biegbar. <IMAGE> <IMAGE>
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